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Biolandbouw  -  Beleidsvisie

Op 5 februari 2015 publiceerde BioForum Vlaanderen een open brief aan de minister. Hij 
werd ook naar de minister zelf verstuurd. BioForum stelt dat de biologische landbouw in 
Vlaanderen nog altijd stiefmoederlijk behandeld wordt. Zo stelt ze dat amper 300.000 
euro voor onderzoek ten voordele van biologische landbouw wordt gereserveerd, dat de 
hectaresteun voor biobedrijven wordt verlaagd en dat de controlekost nog maar 
gedeeltelijk zal worden terugbetaald. “De besparing mist visie” zo klinkt het bij monde 
van de voorzitter van BioForum Vlaanderen.

BioForum verwijst in haar brief naar andere Europese landen met intensieve 
landbouwvoering, waar breder ingezet wordt op de productie van biologische 
landbouw. “Vlaanderen bengelt aan het einde van de Europese rij met 0,8% bio-
areaal. Toch staat de minister op het punt lineair te besparen op het Strategisch 
Plan Bio. De jaarlijkse positieve groeicijfers die haar voorgangers jaar na jaar 
hebben gepresenteerd, verdoezelden de minimale groei in productie en betroffen 
vooral de verkoop”, aldus BioForum.

1. Welke concrete ambities heeft de minister met betrekking tot:
a) het areaal waarop bio geteeld wordt tegen 2019;
b) het aandeel biologisch geproduceerde producten in Vlaanderen tegen 2019?

2. Wat is het procentueel aandeel van de budgetten in het landbouwkundig onderzoek 
dat wordt ingenomen voor biologische landbouw? Betreft dat enkel 300.000 euro, 
waarnaar BioForum in haar brief verwijst?
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1. Vlaanderen heeft bewust gekozen voor een kwalitatieve en kwantitatieve groei van 
bio en een evenwichtige marktontwikkeling (Strategisch Plan Biologische Landbouw 
2013-2017).

Met kwalitatieve groei wordt bedoeld: kringlopen worden zoveel als mogelijk 
gesloten; reststromen worden gevaloriseerd; leefbare prijzen voor alle schakels in de 
keten worden bekomen; meer biobedrijven maar zonder in te boeten op de principes 
die aan bio ten grondslag liggen.

Met kwantitatieve groei wordt bedoeld: groei van bio in areaal, productie, aantal 
dieren, aantal producenten, aantal bereiders, aantal verdelers, aantal importeurs, 
consumptie, export, … in alle sectoren met potentieel, zowel korte als lange keten.

Het kwalitatieve aspect is vernieuwend in het nieuw (tweede) Strategisch Plan 
Biologische Landbouw en moet samen gezien worden met kwantitatieve groei. 

Voor de kwantitatieve groei van bio in Vlaanderen zijn in het strategisch plan - dat 
samen met de sectororganisaties werd opgesteld – bewust geen specifieke 
streefdoelen opgesteld. Samen met de sector is gekozen voor een pragmatische 
aanpak, nl. de biologische landbouw in Vlaanderen moet evenwichtig kunnen groeien 
op een kwalitatieve manier. De ambitie van dit tweede Strategisch Plan Biologische 
Landbouw is wel om de biosector in Vlaanderen naar een hoger niveau te tillen.

2. De 300.000 euro waar bioforum naar verwijst is het aandeel vanuit de middelen van 
het strategisch plan bio dat aan onderzoek wordt toegewezen. Daarnaast worden ook 
andere middelen voorzien voor bio onderzoek.


